## 各位校友會會員:

新年快樂 ! 本組謹代表佛教筏可紀念中學恭祝各位校友萬事如意、三陽 啟泰 !

佛教筏可紀念中學將於 2015 年 3 月 13 日(五)下午一時舉辦一年一度的學校音樂比賽。此乃各位校友回到母校與學弟學妹切磋歌藝及交流的好時機; 亦是大家聚首一堂,與各位老師及好友重溫昔日校團點滴的難得機會。

比賽詳情及報名表格詳見附件,現誠邀 閣下踴躍參加。截止報名日期為 2015 年 3 月 11 日(三)下午五時正,如 閱下有意參加 2015 學校音樂比賽,請與負責老師吳翠瑤老師 或 陳彥光老師聯絡(電話: 2985-5365)。



敬祝 生活愉快

> 佛教筏可紀念中學 2014-2015 年度校友會統籌組

Dear All Members of Student Alumni Association,

On behalf of Buddhist Fat Ho Memorial College, we wish you a happy and prosperous year of the Sheep.

Buddhist Fat Ho Memorial College is going to hold Music Contest 2015 as an annual music competition on 13<sup>th</sup> March, 2015 (Friday) at 1:00pm. It is an excellent timing to have musical exchange with fellow schoolmates and reminisce precious memories of secondary school life with friends and teachers.

Attached please find the details of the contest and an application form. We cordially invite you to participate in the music contest. The deadline of the application is 11<sup>th</sup> March, 2015 (Wednesday) by 5:00pm. If you would like to participate in the Music Contest 2015, please contract teachers-in-charge, Miss Ng Chui Yiu and Mr. Charlie Chan at 2985-5365.



Regards, Student Alumni Association 2014-2015 Buddhist Fat Ho Memorial College

## 佛教筏可紀念中學 2014-2015 周年音樂比賽 報名表

主題:英雄

	A death in			Tana para	-	r D. du	-34	Ann	- more	-
	参賽者如	E#S		班別	19	號	慈	智	願	行
1,										
5.										
5.										
),										
0.										
	台階(最多3個): 克壓(最多5支):	個		椅子:		其他:		-		
麥	克風(最多5支):	支		桌子:	張	其他:				
麥克	風架(最多3個):	個	其他:			其他:				
<b>公下活</b>	方格内畫出表演當天				#4E163		KXSK PI	調加加	CEXTAIL '	
經確	記後便不接受任何更 台階	×麥克厘	連架	△椅子		表于		NATION AND ADDRESS OF THE PARTY.		-465
		×麥克園	連架	₩眾		R-T				

## Buddhist Fat Ho Memorial College Annual Music Competition 2014-2015 Application Form

Th	0	m	0	Н	0	ro	00
111	е	ш	e	п	e	10	es

Soi	ng Name:							
	Name of Particip	pants	Class	No.	Mercy	Wisdom	Expectation	Practice
L.								
9								
0.								
		o members i	n your grou	p, piease	attach a n	ame list.		
PI	ent needed: atforms (max. 3):		Cha	airs:	Othe	er:		
Pl	atforms (max. 3): phones (max. 5):		Cha De		Othe	er:		
PI Micro Mic age Pla	phones (max. 3): phones (max. 5): Stands (max. 3):	Oth	Cha De er:	airs: sks:	Othe Othe	er: er:		<b>T</b> h
Micro Micro Micage Pla aw a s II be so nfirme	atforms (max. 3): phones (max. 5): Stands (max. 3): in: tage plan in the box bet according to this plan	Oth relow to indic an. No chang	Cha De er: cate the sett es will be ac	sks: ing of placepted o	Othe Othe Othe	er: er: icrophones orm is subm	itted and regis	i e e i i i i i i i i i i i i i i i i i
Micro Mic age Pla raw a s ill be so	atforms (max. 3): phones (max. 5): Stands (max. 3): in: tage plan in the box bet according to this plan.	Oth relow to indic an. No chang	Cha De er: cate the sett	sks: ing of placepted o	Othe Othe Othe atforms/m	er: er: icrophones orm is subm	itted and regis	i e e i di i e e e e e e e e e e e e e e
Micro Mic age Pla raw a s	atforms (max. 3): phones (max. 5): Stands (max. 3): in: tage plan in the box bet according to this plan.	Oth relow to indic an. No chang	Cha De er: cate the sett es will be ac	sks: ing of placepted o	Othe Othe Othe atforms/m	er: er: icrophones orm is subm	itted and regis	i e e i di i e e e e e e e e e e e e e e

**BUDDHA STATUE**